
سینمایی  فیلم  کارگردان  و  نویسنده    
»شهرک« گفت: در نوشتن فیلمنامه شهرک 
واقعا از چیزی الهام نگرفتم، البته حتما همه 
آثاری که دیده ام و خوانده ام بر من اثر گذاشته 
است ولی اینکه یک اثر خاص را بگویم این گونه 
نیست. علی حضرتی در گفت وگو با »ایرنا« و 
در توضیح ایده نوشتن قصه فیلم »شهرک« 
بیان کرد: وقتی این ایده به ذهنم رسید که 
نمی دانم دقیقا چه زمانی بود، آن را پرورش 
دادم به سمت یک زندگی قراردادی؛ یعنی اگر 
قرار بود در زندگی واقعی طبق قراردادهایی 
از پیش تعیین شده زندگی کنیم چه اتفاقاتی 
می افتد و این ایده اولی و مرکز قصه و فیلمنامه 
شهرک بود که پرورش یافت و به داستانی رسید 
که یک بازیگر جوان وارد یک پروژه فیلمسازی 
سینمایی  فیلم  تهیه کننده  می شود.  بزرگ 
»خداحافظی طولانی« )فرزاد موتمن ۱۳۹۳( 
در پاسخ به اینکه آیا شهرک اقتباسی از نمایش 
The Truman Show( فیلمی  ترومن - )
طنز، علمی تخیلی و درام محصول سال ۱۹۹۸ 
میلادی به کارگردانی پیتر ویر- است، بیان 
کرد: این فیلم نسبتی با نمایش ترومن ندارد، 
اگر بگوییم این فیلم یک بازی بزرگ را مطرح 
می کند که ترومن شو هم اینگونه است می توان 
مصادیق متعددی برای آن برشمرد: مثلا فیلم 
The Game( اثر دیوید فینچر  »بازی«   )
 Squid Game(  »یا سریال »بازی مرکب
(  که توسط برخی از منتقدان برای شباهتش 

با شهرک مثال زده شده بود )و من هنوز آن 
را ندیده ام( و آثاری دیگر که شباهت هایی با 
این قصه دارند. وی افزود: در نوشتن فیلمنامه 
»شهرک« واقعا از چیزی الهام نگرفتم، البته 
حتما همه آثاری که دیده ام و خوانده ام بر من اثر 
گذاشته است ولی اینکه یک اثر خاص را بگویم 
اینگونه نیست؛ افراد زیادی مثال هایی زدند مثلا 
به کتاب ۱۹۸۴ جرج اورل اشاره کردند و شباهتی 
با شهرک دیده اند و دیگران بسته به فیلم ها و 
کتاب هایی که دیده و خوانده اند شباهت هایی 
را دیده اند، اما مخرج مشترک همه آثاری که 
شباهتی بین شان هست بحث قرارداد اصلی 
است. حضرتی ادامه داد: مثلا در فیلم لانتیموس 
اثر فیلمساز یونانی یک خانواده ای هست که 
پدر و مادر نمی گذارند بچه ها بیرون بروند و این 
بچه ها مجبورند قراردادی را بپذیرند؛ در نمایش 
ترومن یک داستان متضاد شهرک وجود دارد؛ در 
فیلم بازی همه دست به هم داده اند که اتفاقی 
را رقم بزنند و همه اینها یک مخرج مشترک و 
یک قرارداد را در خود دارند ولی ساده انگارانه 
است که این قرارداد داشتن را به مثابه اقتباس 
بگیرم. نگاه عمیقی نیست که این اثر را به اثری 
دیگر مشابهت بدهیم. تهیه کننده فیلم سینمایی 
نیمرخ ها )ایرج کریمی ۱۳۹۴( در مورد دلیل 
پذیرش کارگردانی شهرک بیان داشت: بعد از 
کارگردانی سازهای ناکوک )۱۳۹۸( که دوسال 
قبل از شهرک ساخته بودم، شهرک را که نوشتم 
و دوست داشتم خودم آن را کارگردانی کنم و بعد 

با آقای علی سرتیپی هم که در میان گذاشتم 
ایشان هم فیلمنامه را خواندند و دوست داشتند 
همکاری خوبی داشتیم؛ فیلمنامه شهرک را 
نوشتم که خودم آن را بسازم. وی در پاسخ 
به اینکه آیا در هنگام نوشتن قصه بازیگران 
مشخصی را مدنظر داشته است، افزود: بله در 
زمان نوشتن فیلمنامه همه گزینه هایم را در 
ذهن داشتم و بازیگران این فیلم را مشخص کرده 
بودم؛ ساعد سهیلی نقش اول من بود. کارگردان 
فیلم سینمایی شهرک )۱۴۰۰( در مورد بازیگر 
نقش اول زن این قصه تصریح کرد: در نهایت 
مهتاب ثروتی در پیش تولید به پروژه اضافه 
شد. خصوصیات این کاراکتر را در ذهن داشتم 
و پس از قرارهای متعددی که با بازیگران مختلف 
گذاشتیم در نهایت به انتخاب ایشان رسیدیم. 
حضرتی در واکنش به نقد ضعف پایان بندی 
این فیلم، بیان کرد: مخاطبان شهرک را به 
مخاطب عام و خاص تقسیم نمی کنم، بلکه آنان 
را مخاطبان بادقت و کم دقت می دانم؛ اصلا مهم 
نیست مخاطب این فیلم تا چه اندازه فیلم باز یا 
خاص باشد اگر فیلم را با دقت ببیند و در حین 
تماشا گوشی اش را چک نکند یا حواسش جای 
دیگری نباشد قصه اصلا گنگ نیست، چرا که ما 
هر بذری که در قصه گذاشته ایم و به هر سوالی 
که مطرح کرده ایم، پاسخ داده ایم. وی افزود: از 
ابتدا گفته ایم که در جریان روایت شهرک فیلمی 
قرار است ساخته شود و این آدم ها دارند برای 
آن فیلم تمرین می کنند و در انتهای فیلم هم 
مضمون کاغذی که برای این زوج آمد این بود که 
از فردا فیلمبرداری شروع می شود و شب قبل هم 
شخصیت مرد داستان از درون پذیرفت که وارد 
داستان شود و جهان ساختگی به جهان واقعی 
بدل شد و روح و جان گرفت. کارگردان فیلم 
کوتاه ساعت ساز )۱۳۹۵( در مورد هزینه تولید 
شهرک گفت: برای شهرک زیر ۴ میلیارد تومان 
هزینه کرده بودیم و اگرچه این فیلم تا امروز و 
بیش از یکماه از اکران به فروش یک میلیارد و 
۲۰۰ میلیون رسیده است، اما با اکران آنلاین 
امیدواریم هزینه تولید را در بیاوریم. این نویسنده 
و کارگردان در مورد بازخوردهای مردمی نسبت 
به فیلم گفت: از بازخوردهای مردم و منتقدان و 
تحلیلگران حوزه های مختلف )سیاسی، فرهنگی 
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 به دلیل ۲ اعتصاب بزرگ هالیوود
گرامیداشت دنیرو در ترایبکا 

عقب افتاد
 جشنواره ترایبکا جشن گرامیداشت 
۸۰ سالگی رابرت دنیرو را که قرار بود با 
عنوان »دنیرو کان« برگزار کند، به دلیل 
اعتصاب دوگانه نویسندگان و بازیگران به 
تعویق انداخت. به گزارش مهر به نقل از 
هالیوود ریپورتر، رویدادی که برای پاییز 
امسال و به مناسبت هشتادمین سالگرد تولد 
یکی از بنیانگذاران جشنواره ترایبکا تعیین 
شده بود، دیرتر برگزار می شود. جشنواره 
ترایبکا جشن »دنیرو کان« خود را که به 
مناسبت هشتادمین سالگرد تولد رابرت 
دنیرو، یکی از بنیانگذاران جشنواره قرار 
بود در ماه سپتامبر برگزار کند، به دلیل 
اعتصاب انجمن نویسندگان و بازیگران تا 
آوریل ۲۰۲۴ به تعویق انداخت. این رویداد 
برای ۲۹ سپتامبر تا اکتبر تعیین شده بود. 
رابرت دنیرو پنجشنبه ۱۷ آگوست ۸۰ ساله 
 شد. در بیانیه ای که منتشر شد، جشنواره 
اعلام کرد تصمیم گرفته ادای احترام به 
دنیرو و مجموعه آثارش را به دلیل ۲ اعتصاب 
ادامه دار در زمان تعیین شده برگزار نکند. 
»دنیرو کان« جدیدترین رویدادی است 
که به دلیل اعتصاب دوگانه که بر اخلال 
روند تولید فیلم و تلویزیون تاثیر زیادی 
گذاشته، به تعویق می افتد. هفته پیش 
جوایز امی ۲۰۲۳ تا ژانویه به تعویق افتاد. 
بسیاری از رویدادهای مرتبط با اولین 
اکران فیلم های سینمایی و برنامه های 
تلویزیونی نیز تحت تأثیر این ۲ اعتصاب قرار 
گرفتند، زیرا طبق قوانین اعتصاب بازیگران 
نمی توانند برای تبلیغ کارهای انجام شده 
برای استودیوها و پخش کننده های عضو 
AMPTP( حضور  اتحاد تهیه کنندگان )
پیدا کنند. در همین حال جشنواره های 
فیلم پاییزی ونیز، تلوراید، تورنتو و نیویورک 
همچنان قرار است فیلم های جدید متعددی 
را به نمایش درآورند و آکادمی روز سه شنبه 
اعلام کرد که به جمع آوری کمک های موزه 
آکادمی در جشن موزه امسال ادامه می دهد. 
در برنامه »دنیرو کان« که در شب افتتاحیه 
جشنواره ترایبکا در ماه ژوئن اعلام شد، 
گفته شد این رویداد شامل نمایش فیلم، 
گفت وگوهای میزگردی، اجراهای موسیقی، 
اینستالیشن های همه جانبه و بازآفرینی 
مجموعه های فیلم نمادین دنیرو را شامل 
می شود. انتظار می رفت دنیرو و همبازی ها 
و همکارانش در این جشن در استودیو 

اسپرینگ نیویورک شرکت کنند.

 معاون نماینده دائم روسیه در شورای امنیت گفت: آمریکا از 
ریاست بر شورای امنیت برای تصویب برنامه های خودخواهانه 
و سیاسی خود سوءاستفاده می کند. به گزارش روسیاالیوم، 
»دیمیتری پولیانسکی« تأکید کرد که آمریکا و متحدان 
غربی آن از ریاست شورای امنیت سازمان ملل برای تصویب 
برنامه های خودخواهانه و سیاسی خود استفاده می کنند. 
اظهارات این دیپلمات روس در جریان نشست شورای امنیت 

سازمان ملل درباره وضعیت کره شمالی بیان شد. پولیانسکی 
اظهارکرد: نشست کنونی هیچ ارتباطی با تحولات میدانی ندارد 
و بحث در مورد وضعیت کره شمالی مبنایی ندارد و چیزی جز 
تبلیغات مغایر با دستورات شورای امنیت سازمان ملل نیست. 
وی با اشاره به اینکه مسائل حقوق بشر در حیطه اختیارات 
شورای امنیت نیست، افزود: نشست درباره کره شمالی در ابتدا 
در پیش نویس برنامه اقدام پیشنهادی آمریکا برای ریاست 

بر شورای امنیت که در اوایل ماه اوت ارائه داد، قرار نداشت و 
اقدامات آمریکا در این زمینه یک اقدام تحریک آمیز از پیش 
تعیین شده است. پولیانسکی پیش تر و همزمان با آغاز ریاست 
آمریکا بر شورای امنیت گفته بود که واشنگتن ریاست خود بر 
شورای امنیت سازمان ملل را با »گام اشتباه« آغاز کرده است و 
وظیفه رئیس این شورا جست وجو برای یافتن مواضع مشترک 

است نه دیکته کردن نظر به بقیه اعضا.

دیمیتری پولیانسکی: 

 آمریکا از ریاست بر شورای امنیت سوء استفاده می کند

بیـــن المـــلل
 

 
گــــزارش

 وکلای ترامپ خواستار 
تعویق محاکمه او شدند

 تیم حقوقی رئیس جمهور سابق آمریکا خواستار به 
تعویق افتادن محاکمه او در دادگاه تا بعد از انتخابات 
ریاست جمهوری سال ۲۰۲۴ شده اند. رسانه های آمریکا 
با استناد به اسناد دادگاهی که تنظیم شده اند گزارش 
داده اند وکلای ترامپ خواستار آن شده اند که محاکمه او تا 
آوریل ۲۰۲۶ معوق شود. طبق این گزارش، این وکلا مدعی 
شده اند جو بایدن، رئیس جمهور آمریکا با غرض ورزی های 
سیاسی اقدام به تشکیل پرونده های قضائی متعدد برای 
ترامپ به عنوان جدی ترین رقیب انتخاباتی اش کرده است. 
وکلای ترامپ نوشته اند: این یک پرونده بی سابقه در تاریخ 
آمریکا است. دولت مستقر، اصلی ترین رقیب انتخاباتی اش 
در انتخابات ریاست جمهوری آتی را با تعقیب کیفری هدف 
قرار داده است. در ادامه آمده است: این دولت، ده ها میلیون 
دلار صرف این اقدام کرده و دفتری برای یک دادستان ویژه با 
ده ها کارمند باز کرده است که بسیاری از آنها در حال حاضر 
همه وقت کاری شان را به این مورد و تنها این مورد اختصاص 
داده اند. ترامپ چند هفته قبل تر به تلاش برای ابطال نتایج 
انتخابات ریاست جمهوری ۲۰۲۰ متهم شد. او علاوه بر 
این در دو پرونده دیگر نیز متهم شده است. رئیس جمهور 
سابق آمریکا در مجموع با ۷۸ اتهام در سه پرونده جنایی 
مجزا مواجه است که علاوه بر تلاش برای ابطال نتیجه 
انتخابات و تحریک هوادارانش برای حمله به کنگره آمریکا 
در ششم ژانویه پرونده های نگهداری اسناد طبقه بندی 
شده بعد از ترک کاخ سفید و پرداخت حق السکوت به یک 
بازیگر فیلم های مستهجن پیش از انتخابات سال ۲۰۱۶ 
را شامل می شوند. با وجود این پرونده ها ترامپ همچنان 
در نظرسنجی های انتخاباتی در مقابل سایر نامزدهای 
جمهوری خواه برای کسب نامزدی این حزب در انتخابات 
۲۰۲۴ پیشتاز است. طبق نتایج یک نظرسنجی جدید که 
دوشنبه منتشر شد، ترامپ با کسب برتری ۳۷ درصدی بر 
نزدیک ترین رقیبش، »ران دسانتیس« همچنان پیشتاز 
بلامنازع رقابت مقدماتی حزب جمهوری خواه برای تعیین 
نامزد نهایی حزب در انتخابات ۲۰۲۴ است. هیچیک از دیگر 
چهره های رقابت مقدماتی حزب جمهوری خواه که نامشان 
در نظرسنجی »نیویورک تایمز/ سی ینا کالج« مطرح شد، 
نتوانستند بیشتر از سه درصد آرا را به دست آورند. »مایک 
پنس« معاون ترامپ در دوره ریاست جمهوری، »نیکی 
هیلی« سفیر سابق آمریکا در سازمان ملل و »تیم اسکات« 
سناتور جمهوری خواه آمریکایی هر کدام در این نظرسنجی 
سه درصد رای کسب کردند. دادستان ویژه پرونده های 
ترامپ هفته گذشته تاریخ ۲ ژانویه ۲۰۲۴ را برای محاکمه 
ترامپ در دادگاه بابت پرونده تلاش برای ابطال نتیجه 
انتخابات را پیشنهاد کرد. رسیدگی به این پرونده بین ۴ تا 
۶ جلسه طول خواهد کشید. وکلای ترامپ نوشته اند: هدف 
دولت روشن است: محروم کردن رئیس جمهور ترامپ و تیم 

او از توانایی برای آماده شدن برای دادگاه.

الکساندر لوکاشنکو مطرح کرد 

  هشدار درباره توسل به سلاح اتمی علیه متجاوزان
کوتــــاه

 رئیس جمهور بلاروس ضمن هشدار درباره پاسخ سریع به 
هرگونه تجاوز علیه کشورش با همه ابزارها از قبیل تسلیحات 
اتمی اعلام کرد: می شد جلوی جنگ اوکراین را گرفت. 
الکساندر لوکاشنکو در مصاحبه با یک خبرنگار اوکراینی 
مواضع بلاروس در قبال جنگ اوکراین و روسیه، تنش ها 
با لهستان و ناتو به ویژه کشورهای حوزه بالتیک را تشریح 
کرد. به گزارش »بلتا« بلاروس، او در مصاحبه با »»دایانا 
پانچنکو« خبرنگار اوکراینی هشدار داد: اگر اوکراین، 
کشورهای بالتیک یا لهستان به شدت علیه بلاروس اقدام 
کنند، کشورش فورا پاسخ می دهد. لوکاشنکو گفت: »فقط 
یک تهدید می تواند وجود داشته باشد: تجاوز به کشور ما. اگر 
تجاوز حتی از طرف اوکراین، لهستان، لیتوانی )یا( لتونی آغاز 
شود، ما با هر آنچه در اختیار داریم فورا پاسخ خواهیم داد.« 
رئیس جمهور بلاروس ادامه داد، پاسخ )به هر گونه تجاوز( 
بسیار زیاد خواهد بود.... ما با آنها رقابت نمی کنیم. با این 
حال، ما یک ضربه بزرگ به آنها خواهیم داد و آنها در نهایت 
با ضرر و زیان زیادی روبه رو خواهند شد.« لوکاشنکو اعلام 
کرد که در صورت عدم تجاوز به بلاروس، از تسلیحات اتمی 
روسیه مستقر در کشورش استفاده نخواهد شد، اما اگر این 
اتفاق بیفتد، بلاروس تعلل نخواهد کرد و از همه زرادخانه 
خود استفاده خواهد کرد. وی در بخشی از این مصاحبه 
درباره جنگ روسیه و اوکراین حرف زد و گفت: امکان 
جلوگیری کردن از این جنگ وجود داشت. رئیس جمهور 
بلاروس که نزدیک ترین متحد روسیه است، افزود: »این 
جنگ قابل جلوگیری بود. در هر برهه از زمان، همین حالا 
امکان جلوگیری کردن آن وجود دارد و البته می توانست قبلا 
جلوی آن گرفته شود.« وی با یادآوری نقش میانجیگرانه 
خود بین سران روسیه و اوکراین در زمان ریاست جمهوری 
»پترو پوروشنکو« رئیس جمهور سابق اوکراین و میزبانی از 
توافقات »مینسک« بیان داشت: »من رابط بین پوروشنکو 
و پوتین بودم که بین آن دو رفت و آمد داشتم در نتیجه 
من با همه مسائل آشنا بودم.« رئیس جمهور بلاروس در 
این مصاحبه اعلام کرد: توافقات مینسک وضعیت ویژه ای 
را برای مناطق خاصی از دونتسک و لوهانسک وضع و 
انتخابات محلی را در آنجا برگزار می کند.« وی ادامه داد: 

»چیزی است که شما نمی دانید و هیچ کس نمی داند. ما این 
موضوعات را با پوروشنکو و پوتین در میان گذاشتیم البته نه 
به صورت نشست )سه جانبه( بلکه به صورت جداگانه اما من 
صحبتم با پوتین را به خاطر دارد. به او گفتم: گوش کن، این 
گزینه خوبی است. چرا که نه؟ به تدریج، طی یکسال، دو یا 
سه سال، این قلمرو )لوهاسنک، دونتسک و منطقه شرقی 
دونباس( منطقه مورد مناقشه نخواهد بود.« رئیس جمهور 
بلاروس تاکید کرد که پترو پوروشنکو رئیس جمهور 
سابق اوکراین به پیشنهاد او درباره منطقه شرقی دونباس 
پاسخ مثبت نداد. به روایت لوکاشنکو، پترو پوروشنکو 
رئیس جمهور وقت اوکراین از برگزاری انتخابات خودداری 
کرد و »به من گفت: چرا باید این انتخابات را برگزار کنم؟ 
آنها تحت کنترل روسیه برگزار خواهند شد. من به او گفتم: 
پترو، خوب امسال، ظاهرا انتخابات تحت کنترل روسیه 
برگزار می شوند. این چیزی است که ما می توانیم روی آن 
توافق کنیم. این قابل مذاکره است. من پیشنهاد کردم: من 
در آنجا انتخابات برگزار خواهم کرد همان طوری که پوتین و 
پوروشنکو موافق باشند. پوروشنکو نپذیرفت. پوتین با همه 
چیز موافقت کرده بود.« خبرنگار اوکراینی از لوکاشنکو 
سوال کرد، در صورت موافقت پوروشنکو با پیشنهاد او 
آیا دونباس به عنوان یک منطقه خودمختار به حاکمیت 
اوکراین برمی گشت؟ رئیس جمهور بلاروس در جواب 
به این سوال ضمن تکرار موضع خود درباره نقش آفرینی 

توافقات مینسک برای حل و فصل اختلافات روسیه و 
اوکراین بر سر منطقه شرقی دونباس، به شدت علیه مواضع 
ولودیمیر زلنسکی رئیس جمهور کنونی اوکراین و مواضع 
غربگراینه او و تاکیداتش برای عضویت در ناتو موضع گرفت. 
او در جواب به سوال خبرنگار اوکراین تصریح کرد: »عملا 
بله )منطقه دونباس به صورت یک منطقه خودمختار به 
حاکمیت اوکراین برمی گشت( اما او )پوروشنکو( می ترسید 
که افراد اشتباهی در آنجا )انتخابات ریاست جمهوری 
اوکراین( انتخاب شوند. شما مرز را در آنجا تحت کنترل خود 
می داشتید همه اینها )برای( اوکراین بود. افراد اشتباهی 
انتخاب شدند اما این مردم هستند که رای می دهند. آنها 
سال آینده به افراد درست رای خواهند داد. این همان چیزی 
بود که ما بحث کردیم. باید آن موقع مشکل حل می شد، 
توافقات مینسک باید اجرا می شد.« خبرنگار اوکراینی از او 
سوال کرد که آیا روسیه قرار بود به صورت کامل به تعهدات 
خود در توافقات میسنک در رابطه با اوکراین اجرا کند؟ 
لوکاشنکو جواب داد: »۱۰۰ درصد )روسیه تعهداتش را 
اجرا می کرد(. شما نمی توانید )روسیه( را مقصر بدانید و 
حقایق بازگوکننده چنینی چیزی نیست اما درباره اینکه 
اوکراین به تعهداتش احترام نگذاشت، حقایق بسیاری 
وجود دارد.« اظهارات این مقام ارشد بلاروس درباره جنگ 
اوکراین و روسیه و تاکیدهای مکرر او به لزوم حفظ توافقات 
مینسک در شرایطی انجام می شود که مقام های مسکو بارها 
طی سال های گذشته ضمن ابراز نگرانی درباره وضعیت 
اوکراینی های روس تبار در منطقه دونباس، کی یف را به 
نقض تعهدات خود در توافقات مینسک متهم کرده است. به 
گفته مقام های روسیه، یکی از دلایل آغاز »عملیات نظامی 
ویژه در اوکراین«، اجابت به درخواست کمک دونتسک 
و لوهانسک برای حفاظت از آنها در برابر حملات ارتش 
اوکراین بوده است. مقام های بلاروس طی هفته های اخیر 
و با شدت گرفتن تنش ها با برخی کشورهای اروپایی عضو 
ناتو از قبیل لهستان، بارها درباره هرگونه تجاوز ناتو و غرب 
هشدار داده  و از تصمیم بلاروس برای استقرار تسلیحات 
اتمی روسیه در خاک بلاروس بهعنوان ابزاری بازدارنده برای 

مقابله با تجاوزات احتمالی دفاع کرده اند.

  انتخابات پاکستان 
به سال آتی موکول شد

 نهاد ارشد انتخابات پاکستان اعلام کرد، انتخابات 
پارلمانی در این کشور قرار نیست در سالجاری میلادی 
برگزار شود و تا سال آتی میلادی به تعویق می افتد. به 
نوشته روزنامه ینی شفق، این اظهارنظر از سوی کمیسیون 
انتخابات پاکستان در پی تایید نتایج مورد مناقشه 
سرشماری ملی در اوایل ماه جاری میلادی مطرح شده 
است. این تصویب عجولانه توسط شورای منافع مشترک، 
یک نهاد قانون اساسی که شامل نخست وزیر و وزرای 
ارشد همه ایالت هاست، به این معنی است که کمیسیون 
انتخابات پاکستان حداقل به چهارماه دیگر نیاز دارد تا 
حوزه های انتخابیه جدید در کشور را مطابق با آخرین 
سرشماری اعلام کند. کمیسیون انتخابات پاکستان خبر 
داد: برنامه ریزی تعیین حدود جدید حوزه های انتخابیه 
مطابق با نتایج سرشماری جدید در ۱۴ دسامبر سالجاری 
میلادی کامل می شود. پس از این اقدام، نهاد انتخاباتی 
پاکستان ۹۰ روز دیگر زمان نیاز دارد تا یک انتخابات 
پارلمانی برگزار کند به این معنا که این انتخابات تا پیش از 
مارس سال آتی میلادی برگزار نخواهد شد. در پی انحلال 
پارلمان در نهم اوت قرار بود انتخابات پارلمانی نوامبر 
سالجاری میلادی برگزار شود. بر اساس قانون اساسی، اگر 
مجمع ملی یا مجالس ایالتی در پاکستان منحل شوند، 

انتخابات باید ظرف ۹۰ روز برگزار شود. 

نجیب میقاتی:
 ثبات اقتصادی لبنان در خطر است

 نخست وزیر دولت پیشبرد امور لبنان گفت: عدم 
تصویب برخی قوانین مهم اقتصادی برای خارج کردن 
کشور از مشکلات، ثبات اقتصادی لبنان را تهدید می کند. 
به گزارش »الشرق«، نجیب میقاتی، نخست وزیر دولت 
پیشبرد امور لبنان در اظهاراتی که به دنبال عدم برگزاری 
جلسه پارلمان لبنان به دلیل به حد نصاب نرسیدن آن 
مطرح شد، افزود: پارلمان باید برای تصویب قوانین مربوط 
به طرح بهبود، تغییر ساختار بانک ها و شکاف مالی، جلسه 
فوق العاده ای برگزار کند. به گزارش میدل ایست  نیوز، 
فروپاشی اقتصادی لبنان که در سال ۲۰۱۹ کلید خورد، 
موجب شد لیره لبنان بیش از ۹۰ درصد از ارزش خود را 
از دست بدهد. دولت لبنان زیان بخش مالی را بیش از ۷۰ 
میلیارد دلار برآورد کرده است. وی افزود: همه اینها نیاز 
به یک راه حل فوری دارند و اگر پارلمان برای تصویب این 
قوانین تشکیل جلسه ندهد، دیگر ثبات اقتصادی در کشور 
وجود نخواهد داشت. طبق بیانیه ای که ریاست کابینه 
لبنان از طریق حساب کاربری خود در شبکه اجتماعی 
X )توئیتر سابق( منتشر کرده، میقاتی معتقد است که 
عدم انجام هیچ اقدامی که به خروج لبنان از بحران کنونی 

کمک کند، می تواند کشور را در بحران فرو ببرد.

 مریم نشیبا پیشکسوت رادیو 
به دلیل عارضه قلبی در بیمارستان 
بستری شد. سیداحمدرضا صدر، 
مدیر روابط عمومی معاونت صدا 
در گفت وگویی با »ایسنا« توضیح 
داد: مریم نشیبا که از پیشکسوتان 
هنر گویندگی و دوبله کشور و 
و دوست داشتنی  آشنا  صدای 
قصه گوی »شب بخیر کوچولو« 
قلبی در  عارضه  به دلیل  است 
بیمارستان بستری شد و تحت 
مراقبت پزشکان است. صدر افزود: 
خوشبختانه حال عمومی خانم 
نشیبا خوب است و همچنان تحت 

نظر در بیمارستان به سر می برد. 

هنرمند  شباهنگی،  جلال   
نقاش، طراح گرافیک و از اعضای 
پیوسته فرهنگستان هنر در سن 
۸۸ سالگی درگذشت. او زاده ۲۴ 
آذر ۱۳۱۴ در تهران و از هنرمندان 
شناخته شده بود. صفحه مجازی 
حراج تهران، از درگذشت این 
هنرمند خبر داده و فقدان او را به 
جامعه هنری تسلیت گفته است.  
این هنرمند علاوه بر فعالیت در 
زمینه نقاشی و گرافیک به ساخت 
حجم های شیشه ای معروف به 
Blowing Glass  در ایران و 

مورانو ایتالیا نیز پرداخته بود.

امیر آقایی: 
 به سینمایی متعهدم که مخاطبانش 

اندک اما آبرومند است
  اکران مردمی فیلم سینمایی »بی مادر« با حضور عوامل 
فیلم و جمعی از دوستداران سینما در پردیس سینمایی چارسو 
برگزار شد. آئین اکران مردمی فیلم سینمایی »بی مادر«، با 
حضور با حضور سیدمرتضی فاطمی )کارگردان(، علی اوجی 
)تهیه کننده(، بازیگرانی چون امیر آقایی و پردیس پورعابدینی و 
جمعی از دوستداران سینما در پردیس سینمایی چارسو برگزار 
شد. سیدمرتضی فاطمی، کارگردان فیلم، پیش از آغاز نمایش 
روی صحنه رفت و از سه مهمان اصلی فیلم دعوت کرد تا برای 
تماشاگران صحبت کنند. علی اوجی، تهیه کننده »بی مادر« با 
کنایه از بی توجهی داوران جشنواره فیلم فجر نسبت به این اثر 
سینمایی گفت: این فیلم در جشنواره های خارجی با اقبال خوبی 
مواجه شد. امیرآقایی، بازیگر این فیلم نیز در سخنانی کوتاه بیان  
داشت: خیلی خوشحالم که هنوز می توانم به خواسته هایم پایبند 
بمانم. به سینمایی متعهد هستم که اگرچه مخاطبانش اندک اما 
آبرومند است. پردیس پورعابدینی، دیگر بازیگر »بی مادر« نیز 
با اشاره به نقش خود در این فیلم سینمایی افزود: با لحظه لحظه 
نقش مهروز در »بی مادر« زندگی کردم و خوشحالم که در کنار 
مردم هستم و با هم، فیلم را می بینیم. فیلم سینمایی »بی مادر« 
که این روزها روی پرده سینماهای سراسر کشور درحال اکران 
است، تاکنون با جذب حدود ۳۰ هزار تماشاگر در کمتر از یک 
هفته توانسته است از مرز فروش یک میلیارد تومانی عبور کند.

 آغاز اجرای »بک تو بلک« در تئاترشهر
 اجرای نمایش »بک تو بلک« به نویسندگی، طراحی و 
کارگردانی سجاد افشاریان در تالار اصلی تئاتر شهر آغاز شد. 
سجاد افشاریان درباره این نمایش گفت: »بک تو بلک« به لحاظ 
ساختار و فرم اجرا با همه کارهای گذشته ام فرق دارد و به  رغم 
اینکه برای شما یک قصه جذاب را تعریف می کند، صاحب داستان 
و روایتی ثابت است که مدام تخیل مخاطب را به کار می گیرد. در 
»بک تو بلک« سجاد افشاریان، نیکو بستانی و مهدی زندیه ایفای 
نقش می کنند. نرگس جاجرمی آهنگساز، سجاد افشاریان طراح 
صحنه و لباس، مسعود رنجبرشیرازی طراح نور و صدابردار، 
محمد حسین غفاری طراح و اجرای صدا، امیر صداقتی طراح 
گرافیک، پرهام خاکزاد دستیار کارگردان و برنامه ریز، محمد 
رحمانیان ثابت دستیار دوم کارگردان، وحید کامل مدیراجرایی، 
مجتبی فرزانه مجری طرح، آرین امیرخان تبلیغات فضای 
مجازی، امیرقالیچی روابط عمومی، مهرنوش لک عکاس، 
امیرحسین میرزایی عکاس و فیلمبردار پشت صحنه، امیرحسین 
منصوری، فرهاد توکلی، بابک صف شکن ساخت آنونس، کیومرث 
مرزبان و پگاه رسایی مشاوران متن، هدیه کازرونی ضبط صداهای 

مستند گروه اجرایی این نمایش را تشکیل می دهند.

علی حضرتی:

  در نوشتن فیلمنامه »شهرک« از چیزی الهام نگرفتم


